



NOVEMBER 15, 2025

*Greetings from the Honourable Neil Lumsden
Minister of Sport*

On behalf of the Government of Ontario, I am pleased to welcome you to the inaugural Northern Super League Final.

Our government is proud to support the first-ever professional women's soccer league championship. There is no better place than Ontario to host this final – our province's reputation as a premier destination for major sporting events speaks for itself. We have the best venues, the dedicated volunteers, and passionate fans who come from far and wide to celebrate everything that sport has to offer.

With the emergence of organizations like the Northern Super League, we are witnessing a new era of women's sports in Canada. Their historic first season has united Canadians and shown young girls across the country that a future career in professional women's soccer is possible, right here at home.

Thank you to the sponsors, organizers, coaches, team staff, volunteers and fans whose dedication and support make this event possible. To all athletes, enjoy every moment of this unforgettable experience.

Best regards,

The Honourable Neil Lumsden
Minister of Sport



15 NOVEMBRE 2025

*Mot de bienvenue de l'honorable Neil Lumsden
ministre du Sport*

Au nom du gouvernement de l'Ontario, je suis heureux de vous accueillir à la première finale de la Northern Super League.

Notre gouvernement est fier de soutenir le tout premier championnat de la ligue professionnelle de soccer féminin. L'Ontario est l'endroit idéal pour accueillir cette finale – la réputation de notre province en tant que destination de choix pour les grands événements sportifs parle d'elle-même. Nous disposons des meilleures installations, de bénévoles dévoués et de passionnés qui viennent de loin pour célébrer tout ce que le sport a à offrir.

Avec l'émergence d'organisations telles que la Northern Super League, nous assistons à une nouvelle ère pour le sport féminin au Canada. Sa première saison historique a uni les Canadiennes et Canadiens et montré aux jeunes filles de tout le pays qu'une carrière professionnelle dans le football féminin est possible, ici même, chez elles.

Merci aux commanditaires, aux organisateurs, aux entraîneurs, au personnel des équipes, aux bénévoles et aux passionnés dont le dévouement et le soutien ont rendu cet événement possible. À toutes les athlètes : profitez de chaque instant de cette expérience inoubliable.

Veuillez agréer l'expression de mes sentiments les meilleurs.

A handwritten signature in blue ink, reading "Neil Lumsden". The signature is fluid and cursive, with a long horizontal stroke extending from the end.

L'honorable Neil Lumsden

Ministre du Sport